2 Piéces

72 m?
Réf. LM2260
5000 €

Monaco
Appartement a louer (98000)
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Beau et lumineux 2 PIECES style loft situé dans une résidence de
standing tres cotée a I'entrée Est de Monte-Carlo entourée d'un parc et
a quelques pas du Monte Carlo Tennis Club et les plages du Beach
Monte-Carlo. Important service de gardiennage, Conciergerie. Piscine,
restauration... D'une surface totale de 72 M2, il se compose de : hall
d'entrée, séjour sur loggia, chambre, salle de douches complete et
cuisine équipée avec passe-plats. Il jouit d'une spacieuse loggia de 10
M2 avec une superbe vue sur la mer, le Beach et le Cap Martin. Loué

avec une cave et un parking.

Beautiful, bright 2 ROOM loft-style apartment located in a highly-rated luxury
residence at the eastern entrance to Monte Carlo, surrounded by parkland and just
a few steps from the Monte Carlo Tennis Club and Monte Carlo Beach. Extensive
caretaking and concierge services. Swimming pool, restaurant... With a total
surface area of 72 M2, it comprises: entrance hall, living room opening onto loggia,
bedroom, full shower room and fitted kitchen with hatch. It has a spacious loggia of
10 M2 with a superb view of the sea, the Beach and Cap Martin. Rented with cellar

and parking space.

DOTTA
5 bis, avenue Princesse Alice - 98000 MONACO
Contacter I'agence
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